
Granollers 

Va reunîr-se el Conseil de la Salut 
dia 26 de novembre, a 

la sala de Plens de l'Ajun-

Itament de Granollers, va 

reunir-se el Consel 1 Local 

la Salut, convocat per 

la Comissio de Sanitat, amb 

assitència de més d'una 

Lintena de persones. Dirigí 

la reunió el tinent d'al-

calde i p r e s i d e n t d e la Co— 

lissió de Sanitat, Josep 

Iserratusell. 

Va ser présentât i 1 legit 

Iffli informe resumit de I'ac-

Ituació del Conseil Local 

la Salut i de la Conse-

l l l e r i a fins al moment pre-

sent, es contempla la pano-

ràmica de la situació ac-

juial en matèria sanitària, 

i va fer-se una enumeració 

dels diversos problèmes 

pendents i de les iniciati-

ves existens per a solucio-

|nar-los. 

Oôsprés de reconèixer que 

Un un primer moment s'havia 

pensât que el Conseil de 

la Salut havia de ser el 

hue conduis la política sa-

I nitària de 1 ' A juntament, 

posteriorment es va veure 

ciar que finalitat del 

I Conseil només podía ser re-

lire informacions de les ac-

¡tivitats de la Conselleria, 

I transmetre i difondre a-

I questa informaci©, però en-

I cara mes, i sobre tot, ac-

I tuar d ' assessor d ' aquesta 

Conselleria en punts con-

crets, denunciant deficièn-

cies o fent adonar de prio-

ritate i urgències. 

Un cop presentada la pro-

Posta del futur funciona-

f̂ent del Conseil Local de 

â Salut -el qual s'ha de 

reunir almenys cada tres 

mesos- foren designats els 

membre s de la Comissio. 

Permanent, comissio que 

treballarà més estretament 

connectada amb els politics 

i els teenies de la Conse-

lleria, restant compromesos 

els seus membres a partici-

par en el desenvolupament 

del programa, d'acord amb 

els respectius coneixements 

les aptituds professionals 

i les possibilitats horà-

ries. Aquesta Comissio Per-

manent haurà de reunir-se 

cada 15 dies. 

Punts concrets en la pers-

pectiva d'actuació sanità-

ria foren esmentats l'anada 

de professionals i especia-

listes ais distints barris 

per tal d'informar sobre 

temàtiques d'interés gene-

ral (planificació familiar, 

per exemple, embaràs i part 

etc.); 1*entrada en funcio-

nament d'una oficina d'in-

formació sanitaria, servei 

permanent que proporcioni 

noticia de centres assis-

tencials,de farmàcies.d'ho-

raris, d'urgències, etc ; 

l'acord amb la Diputació 

relatiu al control atmosfè-

ric ; les gestions intermu-

nicipals relatives a la 

descontaminació del riu 

Congost, problemàtica d'una 

gran complexitat; la vigi-

lància del ree d'aigües 

fortament poi.lucionades 

i que son util itzades en 

la irrigaeió d'horts il.le-

gáis ; la campanya contra 

les rates; la higiene ali-

mentaria, amb el correspo-

nent servei d'inspecciô de 

productes en eirculació; 

la medicina escolar; la 

Iluita contra l'alcoholisme 

i les toxicomanies ; 1 ' ais-

sistèneia a malalts men-

tais ;... 

Al llarg de la reunió que-

dà molt ciar que no era 

propôsit de la Conselleria 

ap 1 icar un programa fix, 

dibuixant apriorísticament 

des de les taules d'un des-

paix, sinó que hi havia vo-

luntat sincera de seguir 

de prop i amb atenció les 

necessitats de la població, 

i que de cara a aquest ob-

jectiu es demanava assesso-

rament, informació, sugeri-

ments i indicació de prio-

ri tats . 

Obert el col.loqui, no fo-

ren nombroses les interven-

cions, si bé destaceu^en els 

aclariments fets a una pre-

gunta relativa a la descon-

taminació del Congost, si-

guin els relatius a les 

distintes menes de produc-

tes contaminants i a la 

forma de combatre ' Is, tant 

per part de les poblacions 

com per part de les diver-

ses industries, siguin els 

relatius als costos econo-

mics d'unes efectives ins-

tai, lacions depuradores. 
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